

國立高雄科技大學海事學院
徵聘助理教授級(含)以上專案外籍教師公告

- 一、**資格條件：**應聘教師須符合技術及職業教育法所規範之業界實務工作經驗，並具海事相關領域之博士學位，研究(發)能力、全英語授課之能力、具海事相關領域專長人才優先考慮(因應國際化之目標，本職缺須具備外國籍身分)。
- 二、**名額：**一名。
- 三、**待遇：**比照公立大專校院助理教授級(含)以上專任教師。
- 四、**報名日期：**自即日起至 108 年 12 月 18 日止(以郵戳為憑)。
- 五、**起聘日期：**109 年 2 月 1 日，必要時得延至 109 年 8 月 1 日起聘。
- 六、**應徵者須提供以下個人資料(其中第 2 項和第 3 項，如果有證明資料，敬請提供)：**
 - 1.履歷表(至少含聯絡電話、通訊地址、E-mail、出生年月日、學經歷、專長、近照等)。
 - 2.大學(含)以上之成績單與學歷證明文件影本。
 - 3.相關英語能力證明文件。
 - 4.五年內曾發表之研究著作目錄與影本(未刊登者應附接受函)、研究計畫。
 - 5.參與科技部或相關產學合作研究計畫案之近五年內研究成果。
 - 6.擅長任教之課程一覽表(附教學大綱、主要教材及參考資料)。
 - 7.如為現職老師，請附上聘書或契約書影本或其他證明文件影本。
 - 8.相關一年(含)以上實務經驗(不含顧問、兼職等)及專業證照之證明文件影本。
 - 9.推薦函二封。
 - 10.國籍證明(請提供護照影本或居留證影本等資料)。
- 七、**應徵者博士學位如為國外學歷，應注意以下事項：**
 - 1.應符合教育部所訂「大學辦理國外學歷採認辦法」等相關規定。
 - 2.畢業學校應為已列入參考名冊者(指教育部就外國大專校院，收錄其名稱、地址所彙集而成並經公告之名冊。)；未列入參考名冊者，應為當地國政府學校權責機關或其認定之教育專業評鑑團體所認可。
 - 3.承上，國外文憑其學校、學位名稱經教育部公告者，以驗證代替查證；未列入參考名冊者，由學校辦理查證，並提教評會認定。
 - 4.修業期限、修習課程，應與國內同級同類學校規定相當。(持博士學位者，累計修業時間至少須滿十六個月。)
- 八、**意者請掛號郵寄至「805 高雄市旗津區中洲三路 482 號 國立高雄科技大學海事學院收」(信封正面請書寫寄件人姓名，右上角請註明【應徵海事學院專案外籍教師】)，申請者資料絕對保密，報名後無論錄取與否，恕不退件。**

Faculty Recruitment

National Kaohsiung University of Science and Technology (Taiwan)

College of Maritime

Opening for foreign Contract-based Assistant (or above) Professor

I. Qualifications:

1. Industrial experiences are required.
2. Ph.D. degree related to maritime.
3. Able to research and develop.
4. Able to teach in English.
5. Specialties related to maritime fields are preferred.
6. Foreign identities are required due to the goal of globalization.

II. Number of Candidates: 1

III. Salary: According to the salary standard of the assistant (or above) professor in public universities

IV. Application Deadline: 2019/12/18 (All application materials must be postmarked and sent out no later than December 18, 2019.)

V. Employment Date: 2020/2/1 (It can be postponed to 2020/8/1 if it is needed)

VI. Application Materials Required (Any approval documents of Items 2 and 3 can be provided):

1. Curriculum Vitae (at least including the contact information such as phone number, home address, email address, age, degrees, specialties and a photo, etc.).
2. Photocopies and transcripts of university degrees and above.
3. Relevant documents related to English proficiency.
4. Photocopies of publication lists in five years (acceptance letter is needed for unpublished documents) and research plans.

5. Results of the involvement in Ministry of Science and Technology or Industry-Academy Cooperation related research projects in five years.
6. A list of courses (including syllabus, main teaching materials, and references).
7. Please attach the employment certificate or photocopies of contract or other certification documents if you are currently teaching.
8. At least a year or above practical experiences (not including consultation and part-time jobs) and photocopies of professional certificates.
9. Two recommendation letters.
10. A certification of nationalities (Please provide photocopies of the passport or resident certificates).

VII. Applicants with a foreign degree should be aware of following issues:

1. It should be approved in accordance with the relevant regulations set by the Ministry of Education, R.O.C.
2. Foreign graduation schools should be listed (referring to the names and addresses of schools announced by the Ministry of Education, R.O.C.). Those which are not listed inside should be approved by the institute of local government or professional evaluation groups in education fields.
3. Above, foreign diplomas and names of degrees will be verified instead of investigations. If they are not listed, investigations are needed to get the approval from teacher evaluation committee.
4. Years of study and courses should be equivalent to the regulations set by schools in the same fields and levels (Applicants with a Ph.D. degree should have at least 16 months of study).

VIII. Please send the application documents to 「College of Maritime, National Kaohsiung University of Science and Technology. No. 482, Zhongzhou 3rd Rd., Qijin Dist., Kaohsiung City 805, Taiwan, R.O.C.」 (Write your name on

the cover and mark 【Application to College of Maritime Contract-based foreign Professor】 on the right corner of the envelope). Personal information shall not be disclosed or provided to any third party without prior consent. Application materials will not be returned whether you are accepted or not.